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تحویل ۹۰۰ هزار دز واکسن برکت تا آخر هفته
بــه همت بنیاد برکت وابســته به ســتاد اجرایی فرمان امام تا پایان امســال 
۱۰۰۰ روستای کشور، »روســتای بدون بیکار« خواهند شد.به گزارش ایلنا، 
محمد مخبر، رئیس ســتاد اجرایی فرمان امام با اشاره به سیاست گذاری این 
ستاد در حوزه ایجاد اشــتغال گفت: در سال های اخیر توجه ویژه ای به بحث 
ایجاد اشــتغال در مناطق محروم و به ویژه در روستاها داشتیم و این موضوع 
جزو محوری ترین اقدامات ســتاد است و از طریق طرح های مختلف و متنوع، 
قصد داریم تا با احیای روســتاها، مردم را تشــویق کنیم از مناطق حاشیه ای 
کلانشهرها به روستاها مهاجرت معکوس کنند و زمینه ایجاد اشتغال و مسکن 
و شــرایط زندگی مناســب را برای آنان فراهم کنیم و از این طریق با افزایش 
تولید بتوانیم بخش زیادی از مشکلات کشور را مرتفع کنیم.وی تأکید کرد: در 
سال جاری ۵۰۰۰ طرح را دراین زمینه درنظر گرفتیم که اگر استقبال خوبی 

صورت بگیرد، آمادگی داریم این طرح ها را افزایش دهیم.
مخبر با اشاره به پویش »روستای با برکت« افزود: امروز مراسم شکرانه ایجاد 
۱۰۰ روستای بدون بیکار و آغاز اجرای طرح های اشتغالزایی در ۹۰۰ روستای 
دیگر برگزار میشــود که همه این طرح ها تا پایان سال ۱۴۰۰ اجرایی خواهند 
شد.وی خاطرنشــان کرد: برای ایجاد ۱۰۰۰ روستای بدون بیکار، درمجموع 
۶۵۰۰ میلیارد تومان توسط ســتاد اجرایی فرمان امام سرمایه گذاری میشود 
که در نهایت منجر به ایجاد بیش از ۱۵۰ هزار شــغل در این روستاها خواهد 
شــد.رئیس ســتاد اجرایی فرمان امام در بخش دیگری از سخنانش به برخی 
حواشــی فضای مجازی درخصوص تولید نخستین واکسن ایرانی کرونا اشاره 
کرد و گفت: خط تولید واکســن کوو ایران برکت به هیچ وجه مشــکلی ندارد 
و به صورت شــبانه روزی درحال تولید واکســن اســت و شایعات درخصوص 
کمبود مواد اولیه ی واکســن هم کاملا کذب و بی اســاس اســت.مخبر افزود: 
در عرض یک ماه پس از صدور مجوز تزریق عمومی واکســن از ســوی وزارت 
بهداشــت، بیش از ۳ میلیون دوز واکســن برکت را در خط اول شــفافارمد 
تولید کردیم که این واکســن ها به صورت هفتگی بعد از تست کنترل کیفیت 
درحال تحویل به وزارت بهداشــت هستند.وی عنوان کرد: تا پایان این هفته 
 نیز حدود ۹۰۰ هزار دوز دیگر از واکســن برکت را تحویل وزارت بهداشــت 

خواهیم داد.

موافق راه اندازی سایت های همسریابی نیستیم
معاون امــور جوانان وزارت ورزش و جوانان، با اشــاره بــه راه اندازی پلتفرم 
همسریابی »همدم« که به تازگی از آن رونمایی شده است، گفت: پیدا کردن 
زوج، مشــکل اساسی در امر ازدواج نیست بلکه پیوند و شکل گیری ازدواج از 
جمله مشکلات است.محمد مهدی تندگویان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
یافتن زوج مناســب جزء  مشکلات اساسی و اولویت دار حوزه ازدواج نیست، 
یعنی اینطور نیســت که آمار خیلی بالایی متقاضی امر ازدواج داشــته باشیم 
که دغدغه و مشــکل اساســی آنها عدم یافتن زوج مناسب باشد بلکه مشکل 
در پیوند و شــکل گیری ازدواج است به طوری که ازدواجی که انتظار می رود 
ظرف شش ماه یا  یک سال به پیوند برسد ممکن است سه تا چهار سال طول 

بکشد و این جزء مشکلات ما است. 
مــدت زمان ورود بــه بحث جدی ازدواج و زندگی نباید آنقدر طولانی شــود 
که حاشیه هایی نظیر جدایی و آســیب روحی برای جوانان ایجاد کند. وی با 
بیان اینکه مشکل اصلی این است که نباید زمان آشنایی و انتخاب تا ورود به 
ازدواج طولانی شود، با اشاره به پایشهای انجام شده در این معاونت، ادامه داد: 
مطابق با پایش های انجام شــده از بین جوانانی که اعلام کرده اند قصد ازدواج 
دارند، حــدود ۷۰ درصد معتقد به حضور خانواده هــا در امر ازدواج و از بین 
همین تعدادِ معتقد به حضــور خانواده ها، حدود ۶۰ درصد اعلام کرده اند که 
تصمیم گیری نهایی با خودشان است، بنابراین نگرشها در ازدواج تغییر کرده 
است که می توان گفت شــاید راه اندازی چنین پلتفرم هایی برای همسریابی 
بتوانــد هم موانع را برای حضور خانواده در فرآیند ازدواج بردارد و هم رضایت 
جوانان را کســب کند. معاون امور جوانان، با اشاره به پلتفرم »همدم«، افزود: 
دربــاره این پلتفرم نمی توان فعلا نظری داد و آن را رد و یا تایید کرد. باید به 
آن زمان داد و دید مدل ســاختار و نظارت و راستی آزمایی آن به چه شکلی 
اســت و رســیدگی به تخلفات و رصد آنلاین را در دستور کار خود قرار داده 
اســت یا خیر تا بتواند به ازدواج پایدار جوانــان کمک کند.وی همچنین این 
را هــم گفت که اگر خروجی این پلتفرم پایش شــود می توان درباره آن نظر 
داد امــا در حال حاضر با مدلهای غیر قانونی ســایت های همســریابی که تا 
کنون در کشــور وجود داشــته و غیرقانونی فعالیت کرده اند، خروجی مثبتی 
نداشــته ایم و تبعات منفی آن نیز زیاد بوده اســت به طوری که عمدتا منجر 
بــه ازدواج موقت و ناپایدار و فروپاشــی زندگی ها شــده و خیلی از متاهلین 
به این ســایت ها مراجعه و با پرداخت مبالغــی خود را مجرد معرفی کرده اند. 
بنابراین باید پس از فعالیت یکی دو ســاله این پلتفرم جدید، آمار آن را دید 
و نســبت به آن نظر داد. تندگویان با بیان اینکه این معاونت خیلی موافق راه 
اندازی سایت ها یا پلتفرم های همسریابی نیست، گفت: از جمله دلایلی که ما 
خیلی با چنین ســایت هایی موافق نیستیم، بحث نظارت جدی و حضور یک 
 دســتگاه نظارتی برخط و آنلاین بر روی این ســایت ها برای رصد و شناسایی 

متخلفین است.

ویژه برنامه »همیشه امیر« به مناسبت عید غدیر 
برگزار می شود

سازمان فرهنگی هنری شــهرداری تهران مجموعه برنامه هایی را به مناسبت 
عید غدیر با عنوان »همیشــه امیر« از ۳۰ تیر تا ۷ مــرداد برگزار می کند.به 
گزارش پایگاه خبری تحلیلی فرهنگ و هنر، سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران به مناســبت عید غدیر مجموعه برنامه هایی با عنوان »همیشــه امیر« 
و با شــعار »دست در دست علی باید نهاد« و با ســه رویکرد  ۱-بزرگداشت 
سنت های غدیر و ترویج جشــن و شادی،۲- تبیین حقانیت ولایت و خلافت 
بلافصــل امیرالمومنین علی)ع( در بین مردم، ۳- تقویت علقه و محبت مردم 
نسبت به حضرت علی)ع( را برگزار می کند. این برنامه ها به دلیل شرایط شیوع 

ویروس کرونا عمدتا به صورت مجازی برگزار می شود.
جشنواره »نقالان غدیر« برای دو گروه سنی کودک و نوجوان برگزار می شود. 
آموزش هــاي نقالی به همــراه محتواي مجالس نقالی »واقعه غدیر« توســط 
دبیرخانه جشــنواره تولید و طی انتشــار فراخوان و ثبت نــام از علاقه مندان، 
شــرکت کنندگان در جشــنواره با اجراي نقالی با یکدیگر رقابت می کنند و 
در پایان جشنواره به برگزیدگان جوایزي اهدا می شـــود. همچنین در مرحله 
پایانــی رقابت، اجراهاي جشــنواره در ایســتگا مترو میــدان ولیعصر)ایوان 
انتظار( انجام می شــود.همچنین برنامه  بــا کاروان غدیر با راه اندازي کارناوال 
شــادي براي شـــهروندان اجرا می شــود. در این کارناوال،کاروانی از شتر به 
همراه دف نوازانی با ســبک و پوشش لباس مســلمانان صدراسلام در سطح 
شـــهر حرکت می کنند و بــا خواندن مدیحه و اشـــعار غدیــر و همچنین 
خطبه خوانی حال و هواي شــهر را با غدیر همراه می کنند.از دیگر برنامه های 
ویژه عید غدیر می توان به دومین جشــنواره »بیعت بیت ها« اشــاره کرد. این 
جشــنواره ویژه اعیاد قربان تــا غدیر و با موضوع ولایــت امیرالمومنین علی 
 علیه الســـلام ویژه کانون های ادبی سازمان فرهنگی هنری و شاعران آیینی

 برگزار می شود. 

 رونمایی از 7 دستاورد جدید
 مدیریت بحران پایتخت

رئیس ســازمان پیشــگیری و مدیریت بحران شــهر تهران از رونمایی اولین 
ســامانه پایش برخط حرکات پوســته زمین شــهر تهران در آینده نزدیک و 
طی مراسمی با حضور شهردار تهران خبر داد.به گزارش روابط عمومی سازمان 
پیشــگیری و مدیریت بحران شــهر تهران، رضا کرمی محمــدی با بیان این 
خبر تصریح کرد: در آســتانه شانزدهمین سالروز تاسیس این سازمان مراسم 
رونمایی از آخرین دستاوردهای مدیریت بحران شهر تهران با هدف دستیابی 
به توســعه و افزایش تاب آوری شهر در حوزه های مختلف پیشگیری و کاهش 
خطرپذیری، آمادگی، آموزش و فرهنگ ســازی روز یکشنبه ۲۷ تیرماه جاری 
با حضور شهردار تهران به صورت آنلاین برگزار می شود.کرمی محمدی افزود: 
در این مراســم علاوه بر رونمایی از سامانه پایش برخط حرکات پوسته زمین 
تهران، ایســتگاه ســطح ســنجی برخط کانال ها و رودخانه های شهر تهران، 
سامانه فرماندهی حوادث شهر تهران، تابلوهای اعلام هشدار مخاطرات جوی 
شهر تهران، احداث و طرح تکمیل پایگاه های جدید پشتیبانی مدیریت بحران 
و بســته جامع آمورشی شهر آماده رونمایی و مورد بهره برداری قرار می گیرد 
و همزمان خط تولید نیمه اتوماتیک ماســک ســه لایــه در مجموعه یکی از 

پایگاه های مدیریت بحران تهران افتتاح خواهد شد.

اخبار کوتاه
سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا اعلام کرد

چرخش کرونای دلتا در تمام استان ها 

رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران تاکید کرد

لزوم تدوین آیین نامه  برای دریافت مالیات از خانه های خالی و خودروهای لوکس

معاون پیشگیری بهزیستی استان تهران عنوان کرد

شناسایی حدود ۳۵۰۰ بی خانمان با تست اعتیاد منفی
 7۰۹ معتاد متجاهر به کرونا مبتلا شدند

کلاس های تقویتی ابتدایی ها رایگان است

تکذیب صدور مجوز محیط زیستی برای طرح انتقال آب بهشت آباد

معاون سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران تاکید کرد

نیاز استان تهران برای تدوین سند جامع آب
 خطر بحران فرونشست زمین با حفر چاه های جدید

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا نسبت به کاهش سطح 
رعایت پروتکل های بهداشتی به زیر ۵۰ درصد هشدار داد 
و در عیــن حال گفت: ویروس کرونــای دلتا تقریباً تمام 
اســتان های کشور را در نوردیده اســت.به گزارش ایسنا، 
دکتر علیرضا رئیسی در حاشــیه جلسه دیروز ستاد ملی 
کرونا گفت: در کشــور این ویروس در حال چرخش است 
و می شــود گفت که تقریباً همه اســتان ها را درنوردیده 
و شــیوع ویــروس و مبتلایانــی که الان هســتند و نوع 
ابتلا مشــخص اســت که ویروس غالب دارد دلتا می شود 
و اکثر اســتانهای کشــور را درگیر کرده است.وی گفت: 
در حــال حاضــر ۱۶۹ شهرســتان کشــور در وضعیت 
 قرمز، ۱۶۶ شــهر نارنجی و ۱۱۳ شــهر نیــز در وضعیت

 زرد هستند.
رئیســی همچنین گفت: اما نکته ای که جای تامل دارد 
و البته ناراحت کننده اســت، این است که میزان رعایت 
پروتکلها در کشور به زیر ۵۰ درصد رسیده است و به ۴۸ 
درصد رســیده است. مســلما این میزان از رعایتها کافی 
نخواهد بود و منجر به افزایش و شــیوع بیماری می شود. 
قطعــا همه مردم هــم این حس و نــگاه را دارند و وقتی 
در ســطح شهر عبور می کنند مشاهده می کنند که میزان 

رعایت پروتکلها پایین آمده است.
وی در این راســتا افزود: میزان پلمب ها در موارد تخلف 
و همچنین جرایم کم نیســت، اما با این موارد نمی شــود 
رعایــت پروتکلها را القا کرد. انتظار اســت مردم عزیز به 
خاطر حفظ جان خود بیشــتر به پروتکلها اهمیت دهند 
و از ســفرهای غیر ضرور و حضور در جمع ها به شــدت 
پرهیز کنند.ســخنگوی ســتاد ملی مقابله با کرونا گفت: 
رســتورانها، تالارها، مراکز سرپوشــیده مثل ســالنهای 
ورزشــی و اســتخرهای سرپوشــیده و حتی پاساژهای 
سرپوشــیده می تواننــد محل انتقال بیماری باشــند.وی 

مجددا تاکید کرد: قدرت سرایت ویروس جدید بالا است و 
اگر کوچکترین کوتاهی صورت گیرد میزان ابتلا را بیشتر 

خواهد کرد.
رئیســی ادامــه داد: در حال حاضر وضعیت بســیاری از 
اســتان های کشور  قرمز اســت یا حداقل یک تا دو شهر 
قرمــز دارند و برخی اســتان ها هم تعداد بســیار زیادی 
شــهر قرمز دارند. همچنــان بیماری در جنوب کشــور، 
در اســتان های بوشــهر، هرمزگان، سیستان و بلوچستان 
و کرمان رو به افزایش اســت. گرچه کــه این بیماری در 
ســایر نقاط کشور هم رو به گســترش است.وی در ادامه 
صحبت هایش درباره وضعیت واکسیناســیون علیه کرونا 
در کشــور نیز گفت: خوشــبختانه وضعیتی که در زمینه 
واکسیناســیون داریم، میزان واکسیناسیون طی روزهای 

گذشــته روند خوبی گرفته و میزان واکسیناسیون از مرز 
۲۵۰ هزار تزریق روزانه هــم عبور کرده و امید داریم که 

همچنان افزایش یابد.
رئیسی گفت: در زمینه تامین واکسن هم برای سنین ۶۰ 
سال به بالا هم واکســن دوز اول هم دوز دوم را به اندازه 
کافی داریم. تاکنون ۱۱.۲ میلیون واکســن بین استان ها 
توزیع شــده اســت. در این هفته هم حدود شش میلیون 
دوز واکســن جدید به دستمان می رسد که این واکسن ها 
هم توزیع خواهد شــد و ان شــاءالله افراد ۶۰ سال به بالا 
و گروه هــای پرخطر را قطعا واکســینه خواهیم کرد.وی 
همچنین افزود: در برخی اســتان ها هم مانند خوزستان، 
بوشهر، هرمزگان، سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی 
واکسیناسیون را از ســنین ۵۰ سال به بالا آغاز کرده ایم.

رئیســی ادامه داد: جزایر خلیج فارس هم به جز قشــم و 
کیش که بعدا اعلام می شود، واکسیناسیون در سایر جزایر 
در سنین ۱۸ سال به بالا انجام خواهد شد.سخنگوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا گفت: واکسیناسیون عشایر را هم از ماه 
آینده در افراد ۱۸ سال به بالا آغاز خواهیم کرد و معلمان 
و اساتید هم در مرداد ماه واکسیناسیون شان آغاز می شود 

تا این افراد هم به جمع واکسن زده ها اضافه شوند.
۱۷۵ فوتی و ۱۵۱۳۹ ابتلای جدید کرونا در کشور

بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشــت، در یک شبانه 
روز متاسفانه ۱۷۵ بیمار مبتلا به کووید۱۹ در کشور جان 
خود را به دلیل این بیماری از دست دادند.به گزارش ایسنا 
و بنابــر اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
بهداشت، تا روز ۲۶ تیر، ۵ میلیون و ۸۹۱ هزار و ۳۸۵ نفر 
دُز اول واکســن کرونا و دو میلیون و ۲۵۲ هزار و ۲۱ نفر 
نیز دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق 
شده در کشور به ۸ میلیون و ۱۴۳ هزار و ۴۰۶ دُز رسید.از 
روز ۲۵ تیر تا روز ۲۶ تیرماه ۱۴۰۰ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، ۱۵ هزار و ۱۳۹ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۷۲۵ نفر 
از آنها بســتری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 
به ســه میلیون و ۵۰۱ هزار و ۷۹ نفر رسید.متاسفانه در 
طول ۲۴ ســاعت ، ۱۷۵ بیمار کوویــد۱۹ جان خود را از 
دســت دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۸۶ 
هزار و ۹۶۶ نفر رسید.خوشــبختانه تا روز ۲۶ تیر، ســه 
میلیــون و ۱۱۸ هزار و ۳۴۸ نفر از بیماران، بهبود یافته و 
یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.چهار هزار و ۲۳۷ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه 
بیمارســتانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۶ تیر،  ۲۴ 
میلیون و ۹۶۸ هزار و ۴۴۳ آزمایش تشــخیص کووید۱۹ 

در کشور انجام شده است.

رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران بر لزوم 
تدویــن آیین نامه هــای وصول مالیات بــر خانه های خالی و 
خودروهای لوکس تاکید کرد و گفت: متاســفانه عدم تدوین 
آیین نامه های وصول این مالیات ها سبب شده تاکنون نسبت 
به وصول آن اقدامی صورت نگیرد.مســعود شفیعی در گفت 
وگو با ایســنا، در تشــریح درآمدهای مالیاتی اســتان تهران 
و ســهم این اســتان از درآمدهای مالیاتی گفت: لازم است 

ســهم درآمدهای ملی و استانی در استان تهران به طور کامل 
تفکیک شــود، چراکه بخش زیادی از درآمدهای حاصله در 
استان تهران در درآمدهای ملی مستتر شده و از همان بخشی 
هم که درآمد استانی محسوب می شود عملا سهمی به استان 
اختصاص نمی یابد. وی افزود: برخی از دستگاه های اجرایی در 
اعلام دقیق درآمدهای خــود و همچنین معرفی زمینه های 
درآمدزایی بیشتر و تبیین موانع تحقق درآمدها ضعف دارند.

باید در تک تک ردیف های درآمدی ســهم ملی و سهم سایر 
اســتان ها به صورت مقایسه ای دیده شود تا امکان تحلیل این 
اطلاعات در اســتان و کشور را داشــته باشیم.وی با اشاره به 
اینکه حدود ۵۰ درصد درآمد مالیاتی از اســتان تهران وصول 
می شــود، تاکید کرد: با این وجود ســهم استان از این درآمد 
بســیار اندک بوده و لازم اســت راهکار واقعی کردن ســهم 
درآمدی از مالیات را به طور مســتدل ارائه دهیم و از ســوی 

دیگر متاســفانه عدم تدوین آیین نامه هــای وصول مالیات بر 
خانه های خالی و خودروهای لوکس سبب شده تاکنون نسبت 
به وصول آن اقدامی صورت نگیرد.شــفیعی همچنین با تاکید 
بر مولدسازی دارایی های دستگاه های اجرایی گفت: متاسفانه 
بعضا دســتگاه های اجرایی استان در اعلام املاک مازاد و طی 
مراحل قانونی برای فروش این دارایی ها تعلل کرده اند که لازم 

است به سرعت کوتاهی های خود را جبران کنند.

معاون پیشــگیری بهزیستی اســتان تهران با 
بیان اینکه از ابتدای شیوع کرونا تاکنون ۷۰۹ 
معتاد متجاهر تاکنون به کرونا مبتلا شــده اند، 
گفت: براســاس برآوردها ۳ هزار تا ۳۵۰۰ نفر 
بی خانمانی که تست اعتیادشان منفی است در 
مراکز غربال شناسایی می شوند.محسن فتاپور 
در گفت وگــو با ایلنا درباره جمع آوری معتادان 
متجاهر گفت: از نهم اردیبهشــت تا ۲۹ اسفند 
سال ۹۹ حدود ۲۲ هزار معتاد متجاهر در تهران 
جمع آوری و غربال شده اند. در سه ماهه ابتدای 
سال جاری نیز ۹۳۰۰ نفر نیز غربال شده اند.وی 
درباره آمار معتادان متجاهری که در این مدت 
به کرونا مبتلا شده اند، ادامه داد: از ابتدای سال 
جاری تاکنون ۵۵ نفر در مجموع به کرونا مبتلا 
شده اند. همچنین ۶۵۴ نفر در سال گذشته به 
کرونا مبتلا شده اند. خوشبختانه تمامی مبتلایان 
بهبــود یافته و هیچ یک از مددجویان به دلیل 
کرونا فوت نشــده اند.به گفته معاون پیشگیری 
بهزیستی استان تهران تاکنون از ۱۴۹۹۰ معتاد 

متجاهر اسکن عنبیه صورت گرفته است.فتاپور 
همچنین درباره درمان بازتوانی و توانمندسازی 
معتادان کودک متجاهر گفت: این موضوع در 
حد پیشنهاد است. نیروی انتظامی بخشی را در 
مرکز مهر ســروش برای این منظور در اختیار 
قرار داده است. اما درمان کودکان زیر ۱۸ سال 
برعهده وزارت بهداشت اســت، پس از درمان 
اگر این کودک بی سرپرســت یا بدسرپرســت 
باشــد، طبق حکم دادگاه به بهزیستی تحویل 
داده می شــود و ما موظف هستیم طبق قانون 
این کودکان را نگهداری کنیم.وی تاکید کرد: 
مرکز درمــان و بازتوانی کودکان در مرکز مهر 
سروش هنوز راه اندازی نشــده است و در حد 

پیشــنهاد و شروع طرح است و هنوز به مرحله 
اجرا در نیامده است. ما در حال بررسی جوانب 

کار هستیم.
معاون پیشگیری بهزیســتی استان تهران در 
پاســخ به این ســوال که آیا آماری از معتادان 
متجاهر کــودک دارید، گفت: افــراد زیر ۱۸ 
ســال که در طرح ها جمع آوری می شــوند در 
هر غربالگری جداســازی می شــوند. براساس 
برآورد ما براســاس غربالگــری صورت گرفته 
تعداد این کودکان حدود ۱۵۰ نفر است، البته 
نمی توانیــم این عدد را به صورت قطعی اعلام 
کنیم.فتاپور همچنین درباره مرکز احســان و 
محل نگهداری معتادان متجاهر دارای زخم باز 

خاطرنشــان کرد: این مرکز ۴۰۰ نفر ظرفیت 
دارد و بــا برآوردی که صورت گرفته اســت با 
توجه به اینکه بیماران در این مرکز درمان شده 
و بعــد از آن در مرکز مــاده ۱۶ یا تبصره دو 
پذیرش می شــوند، نیاز به مرکز جدید نیست 
و ما با کمبود و مشــکلی در این زمینه مواجه 
نیستیم، چراکه معتادان پس از درمان به مراکز 
دیگــر منتقل می شــوند.وی همچنین درباره 
افراد کارتن خوابی که تست اعتیادشان منفی 
است، تصریح کرد: هفته گذشته جلسه ای در 
این خصوص با حضــور نمایندگانی از نیروی 
انتظامی، کمیته امداد، شــهرداری و... تشکیل 
شد. در این جلسه شهرداری اعلام کرد ظرفیت 

سامان ســراها تکمیل اســت از همین رو قرار 
شد افرادی که در ســامان سراهای شهرداری 
هستند با کمک کمیته امداد سامان دهی شوند 
و شرایط بازگشت این افراد به خانواده هایشان 
فراهم شــود تا دوباره افــراد بی خانمانی را که 
در طرح ها جمع آوری می شــوند در ســامان 
سرا پذیرش شوند.معاون پیشگیری بهزیستی 
اســتان تهران تصریح کرد: البته طرح دیگری 
نیز پیشنهاد شــد که نیاز به برنامه ریزی بلند 
مدت و تامین اعتبار اســت در صورتی که این 
تامین اعتبــار برای این طرح نیز صورت گیرد 
افراد بی خانمــان را می توانیــم در خانه های 
حمایتی بهزیستی پذیرش کنیم.فتاپور درباره 
آمار افراد بی خانمانی که تســت اعتیادشــان 
منفی اســت، گفت: براساس آمارها تعداد این 
افراد ۳ هزار تا ۳۵۰۰ نفر اســت البته نیروی 
انتظامی می گویــد آمار کمتر از این اســت اما 
براساس آمار عدم پذیرش در مراکز غربال این 

تعداد برآورد شده است.

معاون آموزش ابتدایی وزارت آمــوزش و پرورش با بیان 
اینکه شــرکت در کلاس های جبرانی تابستانه برای دانش 
آمــوزان اول و دوم ابتدایــی اجبــاری نیســت گفت: اما 
خواهش ما این اســت که خانواده ها این فرصت را جدی 
بگیرند.به گزارش ایســنا، رضوان حکیــم زاده در توضیح 
جزئیات برگزاری کلاس های جبرانی تابستانه اظهار کرد: 
برنامه هایی برای جبران ضعف آن دســته از دانش آموزان 
که به هر دلیل نتوانستند مهارت لازم را در سال تحصیلی 
گذشــته کسب کنند برای هر دو دوره ابتدایی و متوسطه 
اعلام شــده اســت.وی افزود: برای آن دســته از دانش 
آموزانی کــه در دوره اول ابتدایی در درس های فارســی 
و ریاضــی در کارنامه »قابل قبــول« و یا »نیازمند تلاش 
بیشتر« ثبت شده و دانش آموزان دوره دوم ابتدایی که در 
دروس علوم، ریاضیات و فارسی در کارنامه، »قابل قبول« 

و »نیازند تلاش بیشتر« برایشــان ثبت شده است، گروه 
هدف برنامه های جبرانی تابســتان هستند.معاون آموزش 
ابتدایی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه بخشــنامه 
مربوطه را به اســتان ها ارسال کردیم و مسئولیت اجرای 
برنامه برعهده مدیران مناطق و مدارس اســت گفت: آنها 
دانش آموزان را شناســایی کرده و با همراهی خانواده، از 
بسترهای مناســب با شرایط منطقه استفاده می کنند. در 
قالب تفاهم نامه ای با بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان، 
دانشجومعلمان اعلام آمادگی کردند تا به ما کمک کنند. 
از این طریق و با بهره گیری از ســایر امکانات مناطق، ۱۲ 
جلســه آموزشی درنظر گرفته شــده و برگزار می شود تا 
این ضعف در مهارت های پایه خواندن و نوشــتن جبران 
شوند.حکیم زاده در پاسخ به اینکه بنابراین دانش آموزان 
در این کلاس ها با معلمان خودشــان نخواهد بود؟ گفت: 

دانــش آمــوزان بابت شــرکت در این جلســات تقویتی 
هزینــه ای  نمی پردازند. معلمان هم اگر خودشــان علاقه 
مند بودند کمک کنند، مانعی نیســت ولی در عین حال 
اجباری هم وجود ندارد. از خانــواده ها می خواهیم دوره 
تقویتــی را جدی بگیرند، چون اگــر بچه ها با ضعف پایه 
اول، وارد دوره تحصیل شــوند جبران آن بســیار دشوار 
اســت و اثرات نامطلوبی در طول دوره تحصیل به همراه 
خواهد ماند. شــرکت در این دوره اجباری نیســت، ولی 
خواهش ما این اســت که خانواده ها این فرصت را جدی 
بگیرند.وی همچنین درباره ارزشــیابی مجدد و تاثیر آن 
روی نمرات دانش آموزان گفت: ارزشــیابی دوره ابتدایی، 
کیفی اســت. در آخر دوره یک ارزشــیابی انجام می شود 
تا اطمینان یابیم مشــکلات رفع شده باشد. هدف جبران 
ضعف یادگیری به ویژه در مهارت پایه خواندن و نوشــتن 

اســت و تاثیر منفی در سرنوشت تحصیلی بچه ها ندارد.
معــاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش افزود: ما 
از همه بســترهای آموزشی استفاده می کنیم. اختیار را به 
مناطق واگــذار کردیم، زیرا هر منطقه شــرایط متفاوتی 
دارد. از بستر شاد و مدرسه تلویزیونی  استفاده می کنیم و 
در مناطقی که امکان آن وجود داشته باشد طی هماهنگی 
با ســتاد کرونای منطقه، کلاس حضــوری در گروه های 
کوچک هم برگزار می شــود.وی با حضور در شبکه خبر، 
درباره آن دســته از نوآمــوزان ورود به کلاس اول که در 
دوره پیش دبســتانی شرکت نکرده اند گفت: برای آنها که 
از پیش دبســتانی بازمانده باشند نیز برنامه جبرانی داریم 
که از خرداد ابلاغ شــده اســت و به صورت رایگان برگزار 
می شــود. اگر خانواده ها به منطقه مراجعه کنند می تواند 

کودکان خود را ثبت نام کنند.

مدیر کل دفتر حفاظت ومدیریت زیست محیطی آب و خاک 
سازمان حفاظت محیط زیست با تاکید براینکه هیچ مجوزی 
برای طرح انتقال آب بهشــت آباد صادر نشده است، اظهار 
کرد: هنوز به سد بهشــت آباد مجوز نداده و تنها به مجری 
طرح شرایط موافقت خود را برای این طرح اعلام کرده ایم که 
بر اساس آن مجری در بخش نخست انتقال آب تنها می تواند 
از طریق خط لوله آب را منتقل کند و مجاز به انتقال آب از 
طریق تونل نیســت.به گزارش ایلنا، علی مریدی با تاکید بر 
اینکه هیچ مجوزی برای طرح انتقال آب بهشــت آباد صادر 
نشده است، گفت: طی نامه ای سیمای طرح را به سه قسمت 

تقسیم کردیم.
 برای احداث ســد بهشت آباد هنوز مجوز داده نشده و این 
مساله در دســت بررسی اســت.وی تصریح کرد: در طرح 
تونل بهشــت آباد ۶۰ کیلومتر درنظر گرفته شده است. در 
بررسی هایی که انجام دادیم، مسیر انتقال به سه بازه تقسیم 
شده است. قســمت انتهایی در استان اصفهان و مربوطه به  
منطقه چرمهیــن )خروجی تونل( تا محدوده مرز اســتان 
اصفهان و نزدیک به شــهر فرخ شــهر است.مدیر کل دفتر 

حفاظت ومدیریت زیســت محیطی آب و خاک ســازمان 
حفاظت محیط زیســت ادامه داد: سازمان حفاظت محیط 
زیست اعلام کرده است که به دلیل اینکه در قطعه انتهایی 
تونل از لحاظ فنی، اثر حادی بر محیط زیســت نمی گذارد، 
این قطعه می تواند به صورت تونل یا خط لوله اجرا شود؛ هر 
طور که مجری طرح بخواهد.مریدی با تاکید بر اینکه قسمت 
ابتدایی تونل از محل ســد بهشت آباد تا حدود ۱۲ کیلومتر 
مسیر انتقال در نظر گرفته شده، حساس ترین جای مسیر 
در این طرح است، گفت: چشمه های بسیار مهم و منابع آب 
کارســتی در آن بخش وجود دارد. درواقع اصل نگرانی های 
محیط زیستی مان اینجاست بنابراین سازمان محیط زیست 
عنوان کرد که به هیچ عنوان با احداث تونل موافقت نمی کند 
و حتما باید مجری طرح به فکر انتقال آب از طریق خط لوله 
باشد.وی یادآور شد: ســازمان محیط زیست درمورد مسیر 
وسط طرح که حدود ۳۵ تا ۴۰ کیلومتر و از محل دشت های 
شلمزار و دشت های استان چهار محال و بختیاری می گذرد، 
اعلام کرده اســت که به دلیل اینکه مطالعات مجری طرح 
کافی نیســت، فعلا تصمیمی نمی گیریم تا مجری مطالعاتی 

که گفته اســت را انجام دهد، پس از آن تصمیم می گیریم 
که امکان احداث تونل هســت یا خیر و باید آن قسمت هم 
خط انتقال از طریق لوله احداث شود.مدیر کل دفتر حفاظت 
ومدیریت زیست محیطی آب و خاک سازمان حفاظت محیط 
زیســت تاکید کرد: برای صدور مجوز، مجری طرح باید بر 
اســاس موافقتی که اعلام کردیم، سیمای طرح را ارائه کند 
و تعهدات زیست محیطی لازم را بدهد تا مجوز صادر شود.
مریدی خاطرنشان کرد: به شرکت توسعه منابع آب و نیروی 
ایــران به عنوان مجری طرح اعلام کردیم که اگر می خواهد 
تونل یا خط لوله بزند، باید حواســش باشــد و ریسک این 
کار را بپذیرد. مســوولیت این موضوع که بعدا مسیر وسط و 
ابتدای طرح به هم وصل نشــد، با خودش است.وی با تاکید 
بر اینکه مجری طرح بابت قســمت انتهایی طرح باید سریع 
سیمای نهایی را ارائه کند و تعهدات زیست محیطی را بدهد 
تا مجوز صادر شود، درمورد تبعات انتقال آب از طریق تونل 
چنانچه در پروژه انتقال آب از سرشــاخه های دز به قمروز 
شاهد خشک شدن چاه ها و چشمه ها در مسیر انتقال آب 
بودیم، گفت: بحث انتقال آب از طریق تونل با انتقال آب از 

طریق خط لوله متفاوت اســت. در پــروژه نامبرده نیز تونل 
باعث شد یک سری از چاه ها و چشمه ها خشک شود چراکه 
آب زیرزمینی در تونل می ریزد و دیگر از چشمه و چاه خارج 
می شود.مدیر کل دفتر حفاظت ومدیریت زیست محیطی آب 
و خاک ســازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: در طرح 
بهشت آباد هم به همین دلیل در بخش ابتدایی به هیچ وجه 
با انتقال از طریق تونل موافقت نکردیم و مقابل آن ایستادیم. 
برای انتقال آب در قسمت وسط مسیر مشخص شده نیز هم 
باید به ما ثابت کننــد که انتقال آب از طریق تونل اثری بر 
آب های زیرزمینی منطقه و چشــمه ها نمی گذارد. اگر ثابت 
کردند، می توانند تونل احداث کنند، در غیر این صورت باید 
خط لوله دایر شــود.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سازمان 
حفاظت محیط زیست، مریدی همچنین درمورد اندازه خط 
لوله و حجم آبی که امکان انتقالش اســت، گفت: مسوولیت 
این بخش با وزارت نیرو است. بر اساس تخصیصی که وزارت 
نیرو داده است، می توانند انتقال آب داشته باشند اما تا زمانی 
که ســد را احداث نکنند و ۶۰ تا ۷۰ کیلومتر مسیر انتقال 

اجرا نشود، آبی قابلیت انتقال ندارد.

معــاون هماهنگی برنامــه و بودجه ســازمان مدیریت و 
برنامه ریزی اســتان تهران از تدوین سند جامع آب استان 
به منظور تامیــن پایدار آب در آینــده نزدیک خبر داد.
به گزارش ایســنا، شــهرام عدالتی در جلسه با تعدادی از 
فرمانداران شهرســتان های اســتان تهران پس از دریافت 
گزارش هایــی مبنــی بر کمبــود و لزوم تامیــن آب در 
شهرســتان ها گفت: بــه منظور تامین آب مــورد نیاز در 
شهرســتان ها تدوین ســند جامع آب را در دســتور کار 
داریم چراکه بیش از ایــن نمی توانیم از منابع زیرزمینی 

بهره کشی داشته باشیم.

وی با بیــان اینکه حفر چاه های جدید در شهرســتان ها 
اقدامی منطقــی و عقلایــی نیســت و آســیب های بــی 
شــماری در آینده کشــور وارد می کند، ادامه داد: بحران 
فرونشســت زمین در اســتان تهران زنــگ خطر را برای 

چنین اقدامی به صدا درآورده اســت و بــه منظور تامین 
آب نمی توانیــم اجازه حفر چاه جدید را بدهیم.مســعود 
شــفیعی رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان 
تهران نیز در این جلسه با تائید سخنان عدالتی تاکیدکرد: 

با ابلاغ ســند آمایش اســتان تهــران تمامی اقدامات ما 
در حوزه اســتان باید منطبق بر ســند باشــد و سند نیز 
اجازه برداشــت بیشتر آب از ســفره های آب زیرزمینی را 
نمی دهــد و حفر چاه جدید اقدامی اســت که در افق ۱۰ 
 ســاله یا کمتر کشــور را دچار بحران های بســیار عظیم 

خواهد کرد.
وی با بیان اینکه احداث مخزن آب پیشنهادی قابل تامل 
است، ادامه داد: احداث مخزن آب و بهره مندی از پساب ها 
اقداماتی است که می تواند بدون آسیب رساندن به محیط 

زیست استان راهکاری برای تامین آب باشد.


